
Groot Veldhovense Atletiek Club

Jaarverslagen 2023

Verslag van de Ledenadministratie

2022 2023 2022 2023 2022 2023

categorie V V M M Tot. Tot.

C-Pup 4 7 2 9 6 16

B-Pup 11 7 8 7 19 14

A-Pup 8 15 26 19 34 34

Jun-D 13 13 12 18 25 31

Jun-C 10 10 7 9 17 19

Jun-B 4 8 4 4 8 12

Jun-A 1 1 1 1 2 2

Sen 11 8 16 10 27 18

Masters 14 13 49 46 63 59

Jury 10 15 16 11 26 26

Tot. Wed. 86 97 141 134 227 231

Recr. 82 76 98 94 180 170

Tot. Loop. 168 173 239 228 407 401

Wandelen 62 58 50 47 112 105

Sp. Wan. 14 10 8 8 22 18

Nordicw 11 10 2 2 13 12

Tot. Wan. 87 78 60 57 147 135

Vrijw. 9 12 13 19 22 31



Dubbel

Tot. 264 263 312 304 576 567

Verslag van de WOC
WOC leden:
Ton Pulles – voorzitter
Bart Huisman – materialen en vrijwilligers
Johan van den Heuvel – wedstrijdzaken en contact Altetiekunie, jury-coördinator en contact regio
Anita Schats – wedstrijdsecretariaat
Linda van Helvoort – secretaris / wedstrijdsecretariaat

Wedstrijden 2023:
● Zaterdag 10 juni: Athletic Champs (pupillenwedstrijd)
● Vrijdag 14 april: Circuit 14 (Junioren C en ouder)
● Zondag 24 september: Clubkampioenschappen
● Zondag 12 november: Witvencross

Samenwerking met AV DES voortgezet
Gezamenlijke clubkampioenschappen en leveren vrijwilligers t.b.v. wedstrijden

Uitdagingen
Juryleden

● Druk op kleine club vrijwilligers voor jurytaken.



● Organiseren (jeugd)wedstrijden afhankelijk van voldoende (jury-) vrijwilligers
● Te weinig mensen in de jury pool. Te kort: 10-15 personen.
● Oproep: meld je aan! Alleen samen kunnen we wedstrijden (blijven) organiseren.

Accommodatie
● Baanrenovatie gepland zomer 2024
● Wedstrijdgeschiktheid en veiligheid van onze baan tot renovatie is aandachtspunt om op

verantwoorde wijze wedstrijden te kunnen organiseren

Jaarverslag EHBO Team
Afgelopen jaar 2023 is verlopen zonder Corona perikelen en er waren gelukkig weer wedstrijden als
voorheen. Er hebben zich geen andere problemen voorgedaan dan een aantal sportblessures en
pleisters plakken, niets ernstigs dus.

EHBO organisatie.
Het EHBO team bestaat nu uit 11 personen.

Nieuwe EHBO instructrice.
Na veel zoekwerk is er in 2023 een nieuwe EHBO instructrice gevonden die onze bijscholingen en
reanimatie lessen gaat verzorgen. Dat was nog een hele zoektocht die gelukkig met succes is
afgerond, voorlopig kunnen we dus weer vooruit.

Reanimatie.
We hebben jaarlijks ongeveer 40 deelnemers die hun certificaat halen of verlengen. De deelnemers
zijn GVAC leden en zij krijgen deze lessen gratis aangeboden.
De AED.
De AED die in de kantine hangt is geschonken door de gemeente maar wordt door GVAC
onderhouden. Tijdens de EHBO en reanimatie lessen wordt de AED gecontroleerd op werkzaamheid,
kwaliteit en houdbaarheid.
Accu's en pads worden door ons, indien nodig, of na noodgeval, altijd gelijktijdig vervangen.
In al die jaren is de AED 2 x met succes ingezet en de reanimatielessen hebben ertoe geleid dat er
eenmaal handmatig met succes is gereanimeerd!

Nieuwe EHBO coördinator.
Na het oprichten van de GVAC EHBO groep in 2006 vond ik het, na 17 jaar, tijd om als coördinator het
“stokje” door te geven en plaats te maken voor mogelijk nieuwe ideeën.
Na intern overleg kan ik vertellen dat dit is gelukt. Mijn functie wordt per januari 2024 overgenomen
door Hannah van Duivenbode

Persoonlijke aantekening.
Ooit komt er een tijd dat je door diverse omstandigheden zaken moet herzien.
Er dienden zich nieuwe verplichtingen en uitdagingen aan, ook niet verkeerd!
Hierdoor veranderde mijn agenda en ben ik niet als gewoonlijk beschikbaar voor de club.
Ik blijf wel zo lang mogelijk lid van het E-team.

EHBO’ers gezocht.
We zijn altijd op zoek naar nieuwe kandidaten voor een EHBO opleiding of gediplomeerde EHBO’ers
die zich ook willen inzetten voor het E-team van GVAC.



Er hadden zich begin dit jaar vijf kandidaten aangemeld voor de EHBO opleiding.
Maar door privé- en werkomstandigheden zijn er vier kandidaten afgevallen.
Een kandidaat is geslaagd en maakt nu deel uit van het E-team.
Gelukkig heb ik een lijst met mogelijke nieuwe kandidaten afgegeven aan mijn opvolgster.

EHBO GVAC sinds 2006.
We zijn ooit in 2006 begonnen met een groep van 6 personen en dat werden er al snel 16 personen.
Omdat we altijd met twee mensen aanwezig moeten zijn, is het aantal van 16 personen goed te
verdelen en werkzaam op alle (eigen) activiteiten.
Bij elke activiteit dienen er namelijk twee EHBO’ers te zijn (verplichting van de Atletiek Unie). We
streven dan ook naar een bezetting van 14 tot 16 EHBO'ers.

Ook de begeleiders van de loopgroepen en wandel sporters zijn altijd voorzien van een EHBO setje
voor situaties onderweg. Jaarlijks wordt gevraagd om deze sets te controleren op kwaliteit en
houdbaarheid.

Bedankt.
Hierbij wil ik namens het huidige team alle voorgaande EHBO'ers bedanken en dat zijn er velen
geweest in al die 17 jaar. Te veel om op te noemen.
Het door mij opgezette systeem van EHBO diensten en invalbeurten bij onze eigen wedstrijden werkt
al die jaren nog perfect. Als er toch een “gaatje viel” werd dit altijd door het team opgevangen! Let
wel, dat is niet altijd vanzelfsprekend.

Namens het EHBO team,
Frank Bartelink.

Nordic Walking en Sportief wandel groepen
We kennen 5 momenten in de week waarop deelgenomen kan worden in deze wandelgroepen, op
maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag.
Afgelopen jaar is het qua aantallen hetzelfde gebleven, er valt er af en toe een af en er komt er een
bij.
In het jaaroverzicht van de dinsdag en donderdag groep zitten ook de evenementen. Dus deze zijn
niet meer apart vermeld
Bij de sportief wandelgroep is er wel iemand afgevallen wat wij bijzonder betreuren maar wegens
lichamelijke beperking kon Hennie van Empel in de groep niet meer mee. Hennie is door de jaren
heen, ook als partner van Jan, een trouwe vrijwilligster geweest. Ze was al actief op de oude baan,
toen de kinderen nog klein waren, als jurylid, koffiedame en overal waar ze bij kon helpen was ze
aanwezig. Wij gaan haar missen. Gelukkig kan ze thuis haar energie nog kwijt in het schilderen.



Ivonne Peelen, April 2024

Jaaroverzicht 2023 Wandelgroep GVAC
dinsdagmiddag en donderdagochtend en overige evenementen.

Nieuwjaarsbijeenkomst
Op 3 januari 2023 heeft de wandelgroep haar gebruikelijke nieuwjaarsbijeenkomst.
Er waren bloemen voor André Dijkgraaf en Kees Govaars die beiden hun taak als wandelleider
neerleggen. Het was een gezellige middag. Aanwezig waren 80 à 85 wandel leden.

Zondagswandelingen
Dit jaar zijn de Zondagswandelingen (ongeveer 1x per maand) weer opgestart. Deze activiteit heeft
door Corona lang stil gelegen. De coördinatie van deze wandelingen is in handen van Ivonne Peelen.
De routes worden uitgezet door vrijwilligers die de wandeling ook voorlopen. Zowel leden van GVAC
als niet leden kunnen meelopen.

Contributie verhoogd
GVAC is in mei overgestapt op Volta een ander ledenadministratieprogramma. De
contributieverhoging is een beslissing die op de ALV genomen is en heeft betrekking op de inflatie en
de indexering. Deze wordt jaarlijks aangepast. De contributie is verhoogd van € 9,75 naar € 10,75. De
wettelijke indexering was hoger maar GVAC vond 10% meer dan voldoende voor haar leden.

Zomerwandeldag 7 Juni 2023
Met een groepje van vijf is het plan opgepakt om weer eens een Zomerdagwandeling te organiseren
over een afstand van ongeveer 20 km. We vragen€2,00 inschrijfgeld per persoon. Bijdragen in de
carpoolkosten zijn €2,00 per persoon. De organisatie is in handen van: Cor, Jack, Nel, Rob, Janus.



Verslag zomerwandeldag
De laatste zomerdagwandelingen zijn geweest in 2017. Door ziekte en Corona kon er pas in 2023
nieuw leven ingeblazen worden. Na het polsen van de animo is de werkgroep samengesteld, die alles
geregeld heeft: datum, reistijd, wandelgebied, dagindeling en wie doet wat. De wandeling was in de
bossen tussen Be st en Son met twee restaurants , die ons graag wilden ontvangen, zij het met max
30-35 personen, die mochten kiezen uit een beperkte lunchkaart. Om de vraag: “Kan ik dat, een hele
dag en de afstand?” te beantwoorden was een scala van opties beschikbaar: alleen de horecazaken
bezoeken, of 1 of 2 of 3 etappes meelopen met nog punten op de route om in te korten. 31
wandelaars schreven in (met opgave van lunchkeuze), die bijna allemaal alles gedaan hebben.

Op 7 juni verzamelen we op het kerkplein, waarna de karavaan naar de parkeerplaats bij het “Joe
Mannpaviljoen” vertrok voor etappe 1 over 6 km. Deze ging langs het ven “Oud Meer”, wat
jeugdherinneringen opriep. Een hek markeerde het terrein van het museum “De Bevrijdende
Vleugels”'. Daar omheen lopend, was er een mooi uitzicht op de Survivalbaan: nieuwe verhalen. Dan
ons koffieadres: “t Boshuis”. Daarna etappe 2 van 7 km, die leidde langs de destructor waar de geur
van vroeger ter sprake kwam. Niet vaak te zien, maar hier wel: een sloot die moerasgas uitstoot.
Vervolgens het “Joe Mannpaviljoen”, waar we de lunch gebruikten om daarna verder te gaan met
etappe 3 van ook 6 km. Omdat alles daar gerelateerd is aan Joe Mann is een bezoekje gebracht aan
de gedenkplaats van de parachutist, die met zijn kameraden in september 1944 zijn leven gaf voor
onze vrijheid. Na lezen van de teksten en nemen van foto’s weer verder naar de parkeerplaats: het
officiële eindpunt. Sommige togen huiswaarts, anderen zochten het terras nog even op. Rond17:00
uur was iedereen huiswaarts, moe maar uitermate voldaan met het verzoek van de wandelaars om
zo'n wandeling elk jaar te doen, hetgeen de organisatie toezegde. Wellicht is dit een eerste, zeer
geslaagde, stap geweest naar een nieuwe GVAC traditie.

Veldhoven 10 Miles 26 augustus 2023.
Dit jaar organiseert GVAC opnieuw een wandeltocht tijdens de Veldhoven10Miles, op 26 augustus
2023. Zo bieden we wandelaars de mogelijkheid om niet hardlopend maar wandelend deel te nemen
aan de Veldhoven10Miles. De wandeling is bedoeld voor leden en niet leden van GVAC. Dit jaar was
er ook een wandeling van 5km. Speciaal voor mensen van Severinus of ouders met kleine kinderen.

Grote GVAC wandeltocht zondag 24 september 2023
Ieder jaar aan het einde van de zomer organiseert GVAC haar jaarlijkse clubkampioenschappen en de
“Grote GVAC- wandeltocht". Zo ook dit jaar en wel op zondag 24 september. Jong en oud zijn die dag
hartelijk welkom. Alle wandelroutes zijn uitgezet in het gebied Veldhoven, Oerle, Knegsel, en
Steensel. De afstanden die gelopen kunnen worden zijn 10, 15, 20 of 25 km. Vertrek en aankomst zijn
in de kantine van GVAC, “Baan 7”.

Men kan starten vanaf 08.00 uur tot 13.00 uur. De routes zijn met pijlen uitgezet, maar bij de start
krijg je ook een duidelijke routebeschrijving op papier mee. In de route zijn, commerciële, rustpunten
opgenomen. Deelname aan de wandeling kost €3,00. Leden van erkende atletiek- en
wandelverenigingen betalen € 2,00 op vertoon van een lidmaatschapskaart.
Voor leden van GVAC en voor kinderen tot 13 jaar is de wandeling gratis.

Extern contact
De voorzitter van zowel Stichting Avondwandelvierdaagse Wintelre als van Stichting Rondom De
Meren neemt in oktober contact op met het secretariaat van de wandelgroep met het verzoek om te
kijken of er mogelijkheden zijn tot samenwerking met GVAC.
Stichting Avondwandelvierdaagse Wintelre organiseert jaarlijks i .s.m. andere verenigingen uit
Wintelre mooie wandeltochten zoals een vierdaagse in juli, een herfstwandeling in oktober en een



kerstwandeling op tweede kerstdag. Het eerste contact met de heer Cor Tholen is geweest. Aanwezig
waren Ivonne Peelen, Jack van Hoof en Janus Roosen.

Wandelevent Witven 12 november 2023.
GVAC organiseert op zondag 12 november voor de 10de keer de Witvencross en het Wandel Event op
Recreatiecentrum ‘t Witven.
De wandeltocht gaat door het Dommeldal, langs de Tongelreep en door het buitengebied van
Veldhoven, Waalre en Valkenswaard. Er zijn drie mooie routes uitgezet. Je kunt kiezen tussen 7 km, 15
km, of 22 km. Onderweg zijn er, commerciële, rustpunten. Men kan starten vanaf 08.00 uur tot 12.00
uur. De routes zijn met pijlen uitgezet, maar bij de inschrijving/start is ook een duidelijke
routebeschrijving te verkrijgen, op papier of met QR -code.
Inschrijfgeld: GVAC leden gratis, kinderen tot 13 jaar gratis, leden KNWB € 3,00 en overige lopers €
4,00. Inclusief een consumptiebon.

Contactpersoon wandelgroepen
De GVAC leiding wil van elke discipline één communicatie contactpersoon die informatie aanlevert
voor website, nieuwsbrief, pers en andere uitingen. Dus, wat ons betreft, één persoon voor alle
wandelgroepen binnen GVAC. Janus is hiervoor gevraagd en heeft daar positief op gereageerd.
Hij vraagt hiervoor de nodige input van het wandelteam als er iets noemenswaardig te melden is.
Anderen zorgen dan weer dat het op de website en/of in de pers komt.

Helaas zijn er ook dagen met minder mooi weer

Taakverdeling, aantal wandelaars, planning

Evenementen wandelingen
Rob Ploegmakers, Nel Willemse-Fun, Jack van Hoof, Toon Boogaars, Janus Roosen.

In 2023 zijn er meer dan 100 wandelingen gelopen. Dit jaar zijn er geen wandelingen afgelast.
De wandelgroep telt op dit moment een ledenaantal van 102



8 Nieuwe leden hebben zich in 2023 aangemeld.
En 15 leden hebben hun lidmaatschap opgezegd. De reden is vooral de leeftijd en/of gezondheid.
André Dijkgraaf is geen voorloper meer.
Kees Govaerts heeft in het voorjaar één vergadering PlanningTeam meegedaan.
Mario Raaijmakers heeft helaas wegens ernstige ziekte zijn lidmaatschap moeten be ëindigen.
André Mathijssen. Is lange tijd uitgevallen als veiligheidsman wegens ziekte. Binnenkort hoopt hij zijn
taken weer volledig op te kunnen nemen.
Trudy van Oorschot en Margreth Cremers zijn de nieuwe voorloopster.
Planning Team is eind 2022 voor het eerst samengekomen. November 2023 is er een "Basis
Jaarprogramma" opgesteld waarmee we de komende jaren kunnen gaan plannen.
Voorlopers bijeenkomst op 15 november. Voor het eerst waren daar ook Trudie van Oorschot en
Margreth Cremers bij. Veel onderwerpen die te maken hebben met het voorlopen werden
besproken. Het idee werd geopperd om eens een (eenvoudige) lunch te organiseren. Dit gaan we
doen in het voorjaar op een dinsdag vóór de wandeling. In het najaar op een donderdag ná de
wandeling in Baan7.
GVAC heeft nieuwe EHBO tasjes ter beschikking gesteld voor de voorlopers.
In januari 2024 worden er 2 nieuwe GPS apparaten gekocht voor de nieuwe voorlopers.

December 2023

Verslag van de recreanten van 2023

Scholing
In 2023 is er intern geen bijscholing en opleiding voor trainers, assistenten en begeleiders geweest
vanwege een gebrek aan animo. Niettemin heeft Erik Kooman zichzelf op een andere locatie
ingeschreven voor de Looptrainer 2-opleiding en heeft hij deze cursus met succes afgerond dat jaar.
Op dit moment is Joris Korbeeck bezig met een opleiding bij de Atletiek Unie. Het examen van Joris
voor de opleiding Topcoach Atletiek 4 staat gepland voor juni 2024.
Erik Kooman is 11 mei 2024 geslaagd voor Basis Looptrainer 3.

Marathon
De hele en halve marathons van zowel het voorjaar als het najaar stonden weer centraal op het
programma. Op de zaterdagen van januari tot maart en van juli tot oktober werd er door velen
getraind voor deze activiteiten.

Wim Dekker coördineerde de begeleiding voor de hele marathon, maar is hiermee gestopt vanwege
een verhuizing (ver van GVAC). Conny Terwal heeft zijn taken overgenomen. Frans Schellekens is ook
gestopt met de begeleiding van de halve marathon vanwege zijn verhuizing naar Brugge in januari
2024. We zijn mei 2024 nog steeds op zoek naar een opvolger voor de coördinatie van de halve
marathon.

Trainingen
Er zijn verschillende momenten geweest waarop een Coopertest op de baan werd afgenomen (1
maart, 8 augustus). Daarnaast werd er op een van de donderdagen een estafetteloop georganiseerd
voor alle groepen (5 september).

Overige activiteiten
De Algemene Ledenvergadering (ALV) vond dit jaar plaats op 9 mei.



Op 7 juli werd er een "trainerscafé" georganiseerd in de kantine voor alle leden van GVAC, met als
doel de onderlinge binding te versterken en de samenwerking tussen de verschillende disciplines
binnen GVAC te bevorderen.

Eind augustus vond weer de Veldhoven Ten Miles plaats, wat een groot succes was.
Op 12 november was de Witvencross, tevens een wandelevenement, wat opnieuw een geslaagde
gebeurtenis was.

Dit jaar hebben de trainers, assistent-trainers en begeleiders geen formele vergaderingen gehouden.
Ze zijn echter wel informeel bijeengekomen op 28 december in de kantine om bij te praten onder het
genot van een hapje en een drankje.

De intake van nieuwe aspirant-leden werd verzorgd door Ruben, terwijl Theo de stand van zaken
nauwlettend in de gaten hield (proefperiodes en start van het lidmaatschap).
In november zijn de gymzaal trainingen weer begonnen. Hoewel er wat minder animo voor was,
wordt hier in 2024 weer volop gebruik van gemaakt.

Dit jaar was er geen specifieke bijscholing voor de trainers van de recreanten op de accommodatie
van GVAC. Op 4 november hebben Erik Kooman, Gerard van Veldhoven, Conny Terwal en Ruben Kok
deelgenomen aan de Looptrainersdag in Papendal.

Ruben Kok

Verslag van de Baanatletiek

2023 was een bijzonder jaar voor de baanatletiek in de historie van GVAC. We hebben voor het eerst
een WERELDKAMPIOENE binnen de vereniging. Eveline Saalberg was de startloopster van de 4x400m
Vrouwen estafette ploeg op het WK Atletiek 2023 in Budapest. Een uitstekende prestatie in het team
samen met Femke Bol, Lieke Klaver en Cathelijn Peeters.

Ook andere GVAC Baanatleten hebben een uitstekend seizoen achter de rug. De meisjes junioren U16
behaalde met de ploeg de landelijke D-Finale met de competitie, Thijmen Mol wist de nationale Cross
Country Series te winnen bij de Jongens U14 en er werden talloze persoonlijk records verbroken en
medailles gewonnen.

Bij de jeugdatletiek hebben we een aantal jeugd trainers op kunnen leiden en zij zijn gestart als jeugd
trainer. Veel plezier Sjoerd, Anouk, Isa, Renske, Vera, Ariane, Anke en alle andere trainers met het
training geven bij onze jeugd. Ondanks de nieuwe aanwas bij de trainers blijft het druk op de
trainingen en moeten we soms met een wachtlijst werken voordat nieuwe kinderen echt kunnen
starten met atletiek. Bij de baanatletiek hebben we een oude bekende als nieuwe trainster er weer
bij, welkom Jacqueline.

En nu weer op naar een mooie atletiek zomer en hopelijk een mooie gerenoveerde baan daarna!



Sociaal Veilig Sporten Jaarverslag 2023
In lijn met de Visie van GVAC en extra aangezet door externe onthullingen van grensoverschrijdend
gedrag elders, is er in 2023 duidelijk meer concrete aandacht gekomen voor Sociaal Veilig Sporten
(SVS) bij GVAC.
Binnen het bestuur is er een verantwoordelijke voor Sociaal Veilig Sporten, Jos Goudsmit. Ook zijn er
2 Vetrouwenscontactpersonen (VCP) aangesteld binnen de vereniging, Joris Korbeeck en Ans
Saalberg. Wat betreft SVS kennis is er dankbaar gebruik gemaakt van algemene informatie bij de
Atletiekunie en het Centrum Veilige Sport Nederland, en de mogelijkheid om te klankborden met
deskundigen.
In 2023 is een begin gemaakt met SVS beleid bij GVAC, te vinden op de GVAC website.

In het afgelopen jaar werden er bij GVAC voor het eerst meerdere signalen gemeld of opgevangen in
de context van Sociaal Veilig Sporten. In deze periode in totaal 14 signalen, waaronder a) 1 Melding,
b) 4 Signalen in 1 op 1 gesprekken met VCP, en c) 9 opgepikte Signalen door VCPs.
Een aantal signalen wees in de richting van onduidelijke bestuurlijke organisatie, met name op het
gebied van vrijwilligersbeleid, en wie welke financiële verantwoordelijkheden draagt. Dit werkt
misverstanden in de hand. Verder betrof een wezenlijk deel van de signalen het praten over elkaar ipv
met elkaar, waardoor in voorkomende gevallen onjuiste beeldvorming ontstond en verhoudingen
polariseerden. Het merendeel van de signalen heeft betrekking op de leeftijdscategorie 50+. We
hebben in de afgelopen periode geen enkel signaal opgevangen van seksueel grensoverschrijdend
gedrag. Maar laten we met elkaar alert blijven!

We denken dat de aanstelling van de 2 VCPs de drempel heeft verlaagd om zaken te bespreken, en
dat dit de toename van het aantal signalen verklaart. Aan de ene kant zorgelijk, aan de andere kant
biedt dit ook de mogelijkheid om gerichter actie te ondernemen om te verbeteren.
Signalen zijn door de VCPs bij een 4-tal gelegenheden besproken met het bestuur of een bestuurslid,
uiteraard met inachtneming van de gewenste mate van anonimiteit van de melders. Dit heeft
bijgedragen tot het ontstaan van een Ledenberaad, een overleg om in bredere kring met elkaar te
klankborden over bestuurlijke zaken, en daar invulling aan te geven. Dit draagt bij aan het voorkómen
van ongewenste situaties. Een eerste Ledenberaad staat gepland op 13 mei.
Daarnaast streven we naar een gezonde sportieve sfeer, waarin we onbevangen plezier met elkaar
kunnen delen en ook met elkaar in gesprek blijven in lastiger situaties, om er met elkaar van te leren.

Joris Korbeeck en Ans Saalberg
April 2024


